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Protokół nr 41-13/2017 ze wspólnego  posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia RMG  

z dnia 25 października 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 007 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:00 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia odbyło się w 6-osobowym 
składzie, wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było 
kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2  
do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji Spraw 
Społecznych i Ochrony Zdrowia. 
 
Przewodnicząca przedstawiła następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – DRUK NR 1358 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1357 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w 

sprawie ustalenia statutu Gdańskiego Zespołu Żłobków – jednostki budżetowej 
Miasta Gdańska i żłobków samorządowych wchodzących w skład Zespołu – druk 
nr 1259 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
Żłobek nr 10 „Dzwoneczek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Królewskie Wzgórze 
2 i nadania jej statutu – druk nr 1256 

 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
Żłobek nr 11 „Bursztynek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wilanowskiej 16 i 
nadania jej statutu– druk nr 1257 
 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
Żłobek nr 12 „Żagielek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Olsztyńskiej 12 i nadania 
jej statutu – druk nr 1258 

 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia liczby punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem 
piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 
sprzedaży dla miasta Gdańska– druk nr 1356 

 
8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na rok 2018  
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9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych – podsumowanie pierwszego roku pracy Komisji w nowym 
składzie. 

 

10. Projekt Programu Promocji Zdrowia i Zapobiegania Wybranym Chorobom 
Cywilizacyjnym na rok 2018. 

 

11. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Porządek został przyjęty jednogłośnie 5 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1358 
 
Druk nr 1358 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w 
dniu 26 października 2017 roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji poprosił o wyjaśnienie 
kwestii wynajmu kuchni DPS Ostoja.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
wyjaśniła, że DPS Ostoja ma zawiera okazjonalne umowy na wynajem pomieszczeń 
kuchennych.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji zapytała na jakim etapie jest 
rozbudowa prac DPS Ostoja.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że 
w tej chwili DRMG się tym zajmuje. Dodał, że było przesunięcie środków na przyszły 
rok kiedy będzie realizacja projektu.   
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji zapytała czy podobna sytuacja 
jest z DPS Polanki.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że 
tak, i wynika to z inżynierii finansowej, realizacja jest rozłożona na 3 lata.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
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Komisja 2 głosami za, przy 3 głosach przeciw – negatywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

OPINIA  Nr 40-12/170/45/2017 
 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1357 
 
Druk nr 1357 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w 
dniu 26 października 2017 roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
3 głosami, przy 3 głosach przeciw – nie rozstrzygnęła głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

OPINIA  Nr 40-12/171/46/2017 
 
     PUNKT 3- 6 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia statutu Gdańskiego Zespołu Żłobków – jednostki budżetowej 
Miasta Gdańska i żłobków samorządowych wchodzących w skład Zespołu – 
 druk nr 1259 
 
Druk nr 1359 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w dniu 
26 października 2017 roku.  
 

 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
Żłobek nr 10 „Dzwoneczek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Królewskie Wzgórze 2 
i nadania jej statutu – druk nr 1256 
 
Druk nr 1356 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w dniu 
26 października 2017 roku.  

 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
Żłobek nr 11 „Bursztynek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wilanowskiej 16 i 
nadania jej statutu– druk nr 1257 
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Druk nr 1357 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w dniu 
26 października 2017 roku.  

 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
Żłobek nr 12 „Żagielek” z siedzibą w Gdańsku przy ul. Olsztyńskiej 12 i nadania 
jej statutu – druk nr 1258 
 
Druk nr 1358 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w dniu 
26 października 2017 roku.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
łącznie powyższe projekty uchwał.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było żadnych pytań, Komisja 
przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 

 Druk nr 1259 – Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

OPINIA  Nr 40-12/172/47/2017 
 

 Druk nr 1256 – Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

OPINIA  Nr 40-12/172/47/2017 
 

 Druk nr 1257 - Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

OPINIA  Nr 40-12/173/48/2017 
 

 Druk nr 1258 Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

OPINIA  Nr 40-12/174/49/2017 
 
     PUNKT 7 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia liczby punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem 
piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 
sprzedaży dla miasta Gdańska– druk nr 1356 

 
 
Druk nr 1356 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w dniu 
26 października 2017 roku. 
 
Pan Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
zreferował projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Jacek Teodorczyk – członek komisji zauważył, że nastąpił znaczny wzrost 
sprzedaży alkoholu w gastronomii w porównaniu z poprzednim rokiem, co mija się z 
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założeniami ustawy o przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Jednak z drugiej strony jest 
więcej środków z tzw. „kaplsowego” 
 
Pan Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
poinformował, że ten wzrost jest związany ze wzrostem ilości punktów sprzedaży 
alkoholu w branży hotelarskiej.  
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji zapytał jaki jest podział na 
sprzedaż detaliczną, a gastronomię.  
 
Barbara Stankiewicz – Wydział Gospodarki Komunalnej odpowiedziała, że według 
danych na dzień 10 października jest  768 punktów detalicznych i 520 w gastronomii.  
Dodała, że trwają prace nad zmianą uchwały dot. usytuowania punktów sprzedaży 
alkoholu – poszerzenie katalogu obszarów obiektów chronionych o placówki 
wychowawcze oraz zwiększenie dystansu do 50 metrów od  punktów sprzedaży 
detalicznej.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zapytał czy do tego druku była pozytywna 
opinia Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  
 
Barbara Stankiewicz – Wydział Gospodarki Komunalnej odpowiedziała, że Gminna 
Komisja zaopiniowała pozytywnie odnośnie gastronomii.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że nie ma jednej 
opinii Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, jest pozytywna 
opinia wobec gastronomii i negatywna wobec sprzedaży detalicznej.  
 
Radny Piotr Czauderna – członek komisji wyraził swoją wątpliwość co do wydania 
dwóch różnych opinii wobec jednego druku. Pokreślił, że projekt jest jeden i nie jest 
podzielony na sprzedaż detaliczną i gastronomię, dlatego opinia powinna się odnosić 
również do całości.  
 

Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM dodał, że 
limity będą ponownie rozdzielane i WRS nie będzie pozytywnie opiniował przez 
najbliższe lata sytuacji ponownego łączenia. Wzorce konsumpcji pokazują, że 
gastronomia jest bezpieczna, natomiast trwają prace nad ograniczeniem konsumpcji 
detalicznej.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji. Komisja przystąpiła do głosowania nad 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja - 3 głosami „za”, przy 3 głosach przeciw   – nie rozstrzygnęła głosowania 
nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

OPINIA  Nr 40-12/176/51/2017 
 
 
     PUNKT 8 
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Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Miasta 
Gdańska z organizacjami pozarządowymi na rok 2018 – DRUK NR 1359 
 
 
Druk nr 1359 stanowi załącznik do protokołu XLIV sesji Rady Miasta Gdańska w dniu 
26 października 2017 roku. 
 

Pani Magdalena Skiba – Kierownik Referatu Współpracy z organizacjami pozarządowymi 
w Wydziale Rozwoju Społecznego UM zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Czauderna – członek komisji zapytał na czym ma polegać doradztwo w 
zakresie ekologii, na które miasto chce przeznaczyć 200 tys. zł.   
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM wyjaśnił, że 
rekomendacje panelu po –smogowego obligują miasto do szerzenia wiedzy w tym 
zakresie i należy zwiększyć dostępność punktów informacyjnych.  
 
Radny Piotr Czauderna – członek komisji poprosił o szczegółową informację 
pisemną z Wydziału Środowiska na co dokładnie będą wydane środki. Następnie 
zapytał co skłoniło miasto do ponad 10-krotengo zwiększenia kwoty ds. równego 
traktowania.  
 
Pani Magdalena Skiba – Kierownik Referatu Współpracy z organizacjami 
pozarządowymi  
Wyjaśniła, że do tej pory kwota 10 tys. zł była niewystarczająca na zadania z zakresu 
dyskryminacji i równego traktowania. Z doświadczeń, które towarzyszą wdrażaniu 
modelu integracji imigrantów wynika, że społeczeństwo się bardzo radykalizuje i 
należałoby mocniej zwrócić uwagę na to w jaki sposób przeciwdziałamy 
dyskryminacji w mieście.  
 
Radny Piotr Czauderna – członek komisji zapytał, czy jest to oparte twardymi 
danymi czy to są tylko „odczucia”.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że 
program jest procedowany w trybie konsultacyjnym z organizacjami pozarządowymi 
oraz Radą Pożytku Publicznego. Ponadto  wynika to z badań przeprowadzanych w 
zeszłym roku przy okazji procedowania Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych. 
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie 
panu radnemu Czaudernie składu Gdańskiej Rady Pożytku Publicznego, ilu jest 
przedstawicieli organizacji pozarządowych.  
 
Pani Magdalena Skiba – Kierownik Referatu Współpracy z organizacjami 
pozarządowymi  
Rada Działalności Pożytku Publicznego liczy 18 członków z czego 9 osób to są 
reprezentanci organizacji, 7 przedstawicieli prezydenta i 2 przedstawicieli rady 
miasta.  
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Radny Piotr Czauderna – członek komisji zapytał jakich konkretnie organizacji są 
to przedstawiciele.  
 
Pani Magdalena Skiba – Kierownik Referatu Współpracy z organizacjami 
pozarządowymi  
Odpowiedziała, że są to organizacje wyłonione przez radę organizacji 
pozarządowych. W tej chwili w Radzie zasiadają przedstawiciele Polskiego 
Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną, Wspólnota 
Gdańska, Katolickie Stowarzyszenie Przymierze, Bank Żywności, Frak, 
Stowarzyszenie Nasiono, Gdańska Organizacja Pozarządowa, Centrum Wolontariatu.  
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji  
Zapytał czy w gdańskich szkołach jest dużo dzieci z innych krajów np. z Ukrainy.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Odpowiedział, że jest wzrost dzieci cudzoziemskich 100% w porównaniu do roku 
ubiegłego, w tej chwili jest to ponad 400 uczniów, w większości pochodzą z Ukrainy.  
 
Radny Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji 
Wyraził swoje z zadowolenie ze wzrostu środków na przeciwdziałanie dyskryminacji 
bo jego zdaniem jest to duży problem w ostatnim czasie.  
 
Radny Andrzej Kowalczys – członek komisji  
Zapytał o ile globalnie została zwiększona kwota.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  
Wyjaśnił, że w porównaniu w rokiem ubiegłym została zwiększona o 5 mln zł.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji zapytała czy nastąpił wzrost 
kwoty na domy sąsiedzkie.  
 
Pani Magdalena Skiba – Kierownik Referatu Współpracy z organizacjami 
pozarządowymi  
Odpowiedziała, że w tym roku będzie wzrost o 100 tys. zł na domy sąsiedzkie.  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Dodała, że ta kwota jest przeznaczona również na likwidację barier dla osób 
niepełnosprawnych.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja - 4  głosami, przy 3 głosach przeciw   – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały  

OPINIA  Nr 40-12/177/52/2017 
 
     PUNKT 9 
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Projekt Programu Promocji Zdrowia i Zapobiegania Wybranym Chorobom 
Cywilizacyjnym na rok 2018. 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
przedstawiła prezentację, która stanowi załącznik nr  4 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję 
 
Radna Żaneta Geryk – członek komisji  
Zapytała o szczepienie seniorów na pneumokoki, jakie są wskazania.  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Wyjaśniła, że jest to pomysł przedstawiony przez Urząd Marszałkowski Województwa 
Pomorskiego, z którego diagnoz wynika, że w grupie seniorów takie szczepienia są 
wskazane.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji  
Zapytała czy w kwestii szczepień przeciwko grypie wszystkie dzielnice będą miały 
taką możliwość, oraz czy udało się rozstrzygnąć konkurs na edukację i na poradnie 
psychologiczne dla osób, które nie mogą mieć dzieci.  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Odpowiedziała, że w kwestii szczepień przeciwko grypie zostały wybrane oferty w 
dzielnicach, w których do tej pory nie było szczepień. Zaznaczyła, że jedynie w 
Oliwie nie udało się wyłonić żadnego oferenta.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego dodał, że będzie 
wkrótce wdrażany system grantów on-line, co ma wyeliminować nieprawidłowe 
wypełnianie formularzy przez oferentów.  
 
Pan Przemysław Ryś – Wiceprzewodniczący Komisji  
Zapytał jaka jest stawka za szczepienie.  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Odpowiedziała, że jest to koszt od 35 zł do 45 zł. 
 
Nie było więcej pytań. Przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
     PUNKT 10 
Projekt Programu Promocji Zdrowia i Zapobiegania Wybranym Chorobom 
Cywilizacyjnym na rok 2018. 
 
Pan Michał Brzeziński – Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Gdańsku przedstawił informację, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Radna Żaneta Geryk – członek komisji  
Zapytała jaką rolę pełni Komisja w gminie, czy jest tylko łącznikiem między 
ministerstwem a miastem, oraz czy ma jakieś określone zadania mające na celu 
zmniejszenie spożycia alkoholu.  
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Pan Michał Brzeziński – Przewodniczący GKRPA w Gdańsku 
Wyjaśnił, że zadania gminnej komisji określa ustawa i pełni rolę ciała doradczego dla 
prezydenta miasta Gdańska, ponadto może sama inicjować pewnego rodzaju 
działania prawne. Zaznaczył, że komisja nie dystrybuuje żadnych środków. Gminna 
komisja ma uprawnienia do kontrolowania punktów sprzedaży alkoholu. 
 
Radna Żaneta Geryk – członek komisji  
Zapytała czy komisja jest finansowana ze środków miejskich. 
 
Pan Michał Brzeziński – Przewodniczący GKRPA w Gdańsku 
Odpowiedział, że GKRPA jest w całości finansowana ze środków miasta, 
pochodzących z akcyzy.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji  
Poprosiła Przewodniczącego GKRPA o doprecyzowanie kwestii opinii wobec projektu 
uchwały w sprawie zwiększenia pozwoleń na sprzedaż.  
 
Pan Michał Brzeziński – Przewodniczący GKRPA w Gdańsku 
Wyjaśnił, że na początku odbyło się głosowanie nad projektem zgłoszonym przez 
WGK, który nie uzyskał pozytywnej opinii. Natomiast ponieważ najwięcej 
wątpliwości budził zapis dotyczący zwiększenia punktów detalicznych komisja 
zdecydowała wydać dwie opinie – jedna dotycząca zwiększenia liczby punktów 
sprzedaży detalicznej, druga dotycząca ustalenia limitu na gastronomię.  Dodał, że 
celem jest zmniejszanie spożycia alkoholu w detalu, a zwiększaniu w gastronomii 
gdzie jest większa kultura picia alkoholu.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji. Komisja przystąpiła do kolejnego punktu 
posiedzenia.  
 
     PUNKT 11 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 
 
Przewodnicząca poinformowała o piśmie PCK z prośbą o remont budynku przy ul. 
Kurkowej.  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Odnosząc się do wspomnianego pisma wyjaśniła, że zgodnie z rozporządzeniem 
Prezydenta część budynku przy ul. Kurkowej 8 została przekazana innej organizacji, 
która z tego zrezygnowała, co następnie zostało przekazane dla PCK. Wszelkie 
remonty służące dostosowaniu do potrzeb własnych leżały po stronie użytkownika. 
Miasto wykonało podłączenie tego budynku do miejskiego ogrzewania z wykonaniem 
pełnego węzła ciepłowniczego. W tej chwili organizacja ma konieczność rozliczenia 
dotacji, nie zostały terminowo odprowadzone składki od wypłaconych wynagrodzeń.  
 
 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała złożenie wniosku do Prezydenta Miasta 
Gdańska: 

„W związku z pismem Polskiego Czerwonego Krzyża – Pomorski Oddział 
Okręgowy (pismo w załączeniu) Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia Rady 
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Miasta Gdańska zwraca się z wnioskiem do Pana Prezydenta o przeanalizowanie i 
wyjaśnienie sytuacji braku remontu budynku przy ul. Kurkowej 8.”  

 
WNIOSEK NR 40-12/33/6/2017 
 
Nie było więcej korespondencji ani spraw bieżących.  
 
Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za uczestnictwo i zamknęła obrady 
Komisji.  
 
 
     Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
      i Ochrony Zdrowia RMG 
 
               Beata Dunajewska  
 
 
 
Protokołowała  
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska  

 
 


